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Protokół Nr LVI/2023 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 2 2 c z e r w c a 2 0 2 3 r . 

L V I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 2 c z e r w c a 2 0 2 3 r . , w g o d z i n a c h l ł :00 - 1 7 : 1 5 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , u l . J . Chełmońskiego ł4. 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca Wójta, 
p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z , p . K a t a r z y n a K a l i n o w s k a S k a r b n i k G m i n y , p r a c o w n i c y 
Urzędu G m i n y , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych, l a u r e a c i nagród z a w y n i k i 
w n a u c e i s p o r c i e , mieszkańcy i i n n e z a i n t e r e s o w a n e o s o b y . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y L V I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem 
o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z L V I sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło ł4 r a d n y c h . 
W t r a k c i e s e s j i l i c z b a o b e c n y c h r a d n y c h ulegała z m i a n i e . 

Punkt 3 . 
Uchwałenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d L V I s e s j i i zapytał, 
c z y są w n i o s k i l u b u w a g i . 
Wójt Gminy - zgłosił w n i o s e k o zmianę p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d s e s j i , polegający 
n a wykreśleniu dwóch projektów uchwał znajdujących się w p k t 2 1 i 2 2 t j . : 
21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie podjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Mińsk Mazowiecki 
22, Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości z terenu Gminy Mińsk Mazowiecki i zagospodarowania tych odpadów, 
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w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 
i w p r o w a d z e n i e w t o m i e j s c e dwóch projektów uchwał: 
21. Uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy, 
trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania 
22. Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za przyjęciem było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4. Przyjęcie protokołów z L I I I , L I V i L V s e s j i R a d y G m i n y 
5. Wręczenie nagród z a osiągnięcia w n a u c e i s p o r c i e 
6. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
7 . P r z e d s t a w i e n i e R a p o r t u o s t a n i e G m i n y z a r o k 2 0 2 2 i d e b a t a n a d R a p o r t e m 
8 . Uchwała w s p r a w i e w o t u m z a u f a n i a d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
9. S p r a w o z d a n i e z w y k o n a n i a budżetu G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 2 f . : 

a ) p r z e d s t a w i e n i e s p r a w o z d a n i a z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 2 r . 
b ) p r z e d s t a w i e n i e uchwały N r 3 . e . / 9 8 / 2 0 2 3 Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y 
O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e z d n i a 13 k w i e t n i a 2 0 2 3 r . w s p r a w i e w y d a n i a o p i n i i 
o przedłożonym p r z e z Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i s p r a w o z d a n i u z w y k o n a n i a 
budżetu z a 2 0 2 2 r . 
c ) p r z e d s t a w i e n i e s t a n o w i s k a K o m i s j i R e w i z y j n e j R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
d ) p r z e d s t a w i e n i e uchwały Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j 
w W a r s z a w i e w s p r a w i e o p i n i i o w n i o s k u K o m i s j i R e w i z y j n e j R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , dotyczącym a b s o l u t o r i u m d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 2 r . 

10. Uchwała w s p r a w i e z a t w i e r d z e n i a r o c z n e g o s p r a w o z d a n i a f i n a n s o w e g o G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i w r a z z e s p r a w o z d a n i e m z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 2 r . 

11. Uchwała w s p r a w i e a b s o l u t o r i u m d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 2 r . 
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12. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 3 r o k 
13. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w Wiełoletniej P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 3 - 2 0 3 2 
14. Uchwała w s p r a w i e powołania Zespołu d s . z a o p i n i o w a n i a kandydatów n a ławników 

d o sądów p o w s z e c h n y c h 
15. Uchwała w s p r a w i e u c h y l e n i a uchwały N r X L I X . 4 5 5 . 2 0 2 3 R a d y G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i z d n i a 2 6 s t y c z n i a 2 0 2 3 r . w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r XXIV.223.202ł 
R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 2 8 s t y c z n i a 2 0 2 1 r . w s p r a w i e przystąpienia 
d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Dziękowizna i Ignaców 
p n . „Dziękowizna i Ignaców - t e r e n y i n w e s t y c y j n e " 

16. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X X I V . 2 2 3 . 2 0 2 1 R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i z d n i a 2 8 s t y c z n i a 2 0 2 1 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia 
m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
obejmującego części miejscowości Dziękowizna i Ignaców p n . „Dziękowizna i Ignaców 
- t e r e n y i n w e s t y c y j n e " 

17. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L I . 3 5 7 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 2 3 c z e r w c a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części 
miejscowości Brzóze p n . „Brzóze i n w e s t y c y j n e " 

18. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L I . 3 5 8 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 2 3 c z e r w c a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części 
miejscowości Grębiszew p n . „Grębiszew i n w e s t y c y j n y " 

19. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L I . 3 5 9 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 2 3 c z e r w c a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części 
miejscowości K a r o l i n a i S t a r a Niedziałka p n . „Karolina i n w e s t y c y j n a " 

20. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części 
miejscowości Targówka 

21. Uchwała w s p r a w i e z a s a d u d z i e l a n i a spółkom w o d n y m d o t a c j i c e l o w e j z budżetu 
G m i n y , t r y b u postępowania w s p r a w i e u d z i e l e n i a d o t a c j i i s p o s o b u j e j r o z l i c z a n i a 

22. Uchwała w s p r a w i e określenia t r y b u i s p o s o b u powoływania i odwoływania członków 
G m i n n e g o Zespołu I n t e r d y s c y p l i n a m e g o d s . Przeciwdziałania P r z e m o c y D o m o w e j 

23. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
N r X L V I . 4 1 2 . 2 0 2 2 w s p r a w i e „Wieloletniego p r o g r a m u g o s p o d a r o w a n i a 
m i e s z k a n i o w y m z a s o b e m G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 2 - 2 0 2 7 " 

24. Uchwała w s p r a w i e „Regulaminu w s p r a w i e z a s a d w y n a j m o w a n i a l o k a l i mieszkań 
wchodzących w skład z a s o b u m i e s z k a n i o w e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i " 

25. Uchwała w s p r a w i e z a s a d u d z i e l e n i a d o t a c j i z budżetu g m i n y n a d o f i n a n s o w a n i e 
kosztów i n w e s t y c j i służących o c h r o n i e p o w i e t r z a n a 2 0 2 3 r o k 

26. Uchwała w s p r a w i e r o z p a t r z e n i a p o n a g l e n i a w z a k r e s i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i 
n a działalność Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
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27. Uchwała w s p r a w i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i n a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 
3 g r u d n i a 2 0 2 2 r . , o t r z y m a n e j w d n i u 2 9 m a r c a 2 0 2 3 r . i uzupełnionej o załącznik 
g r a f i c z n y w d n i u 2 3 m a j a 2 0 2 3 r . 

28. Uchwała w s p r a w i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i n a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 
2 7 m a j a 2 0 2 3 r . 

29. W o l n e w n i o s k i 
30. Zamknięcie o b r a d 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził minutę c i s z y d l a u c z c z e n i a ś. p . Z y g m u n t a 
H e n r y k a D r e w i c z a mieszkańca Stojadeł o d z n a c z o n e g o tytułem Zasłużonego d l a G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i . 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z L I I I , L I V i L V sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n y c h protokołów — u w a g n i e 
zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokoły z a przyjęte. 

Punkt 5. 

Wręczenie nagród za osiągnięcia w nauce i sporcie 

Wójt Gminy - wręczył n a g r o d y z a osiągnięcia w n a u c e i s p o r c i e . 

Następnie odbyły się występy a r t y s t y c z n e p r z y g o t o w a n e p r z e z uczniów Szkoły P o d s t a w o w e j 
w J a n o w i e . 
Przewodniczący R a d y zarządził łSminutową przerwę. 
P o p r z e r w i e o b r a d y zostały w z n o w i o n e . 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Uczestnik sesji - odnosząc się d o s p r a w o z d a n i a i s e s j i R a d y G m i n y w d n i u 2 5 m a j a 
zaapelował o n i e p a t r z e n i e tyłko n a t o c o j e s t p r z e d własnym n o s e m i n a t o , że ktoś n i e może 
pomieścić się w s a l i . Należy zwracać uwagę n i e t y l k o n a t o , żeby l u d z i e m o g l i przejechać 
s a m o c h o d a m i , a l e również przejść c h o d n i k i e m , a z t e g o c o w i e n i k t n i e zwrócił się d o P o l i c j i 
żeby się t a m chociaż r a z przejechała. Przechodząc d o u l . Jaśminowej w B u d a c h J a n o w s k i c h 
poprosił Wójta o o d n i e s i e n i e się d o w n i o s k u , który złożył d o W o j e w o d y o współfinansowanie 
nakładki - k o m e n t a r z d o t e g o w n i o s k u został pubłicznie p r z e k a z a n y p r z e z P a n a 
Wicewojewodę n a s p o t k a n i u w H u c i e Mińskiej i był t o k o m e n t a r z b a r d z o n i e p r z y c h y l n y 
z p o w o d u j a k nazwał t o W i c e w o j e w o d a z m a r n o t r a w i e n i a t e g o , c o już t a m było, c z y l i j e z d n i . 
Z p o w o d u z m a r n o t r a w i e n i a środków, c z y l i z n i s z c z e n i a p r a w i e n o w e g o a s f a l t u 
W i c e w o j e w o d a n i e dał środków n a n o w y a s f a l t . Następnie zapytał o z a p y t a n i e o f e r t o w e 
dotyczące p r o j e k t o w a n i a c h o d n i k a w miejscowości A n i e l e w p r z y u l . A k a c j o w e j . Były już 
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d w a z a p y t a n i a o f e r t o w e . Wójt ogłaszając t a k i e z a p y t a n i e o d s u w a o d s i e b i e odpowiedzialność 
z a w s z y s t k o , ponieważ z a p y t a n i e n i e d o t y c z y t y l k o c h o d n i k a , a l e p r z e d e w s z y s t k i m d o t y c z y 
podjęcia d e c y z j i , g d z i e t e n c h o d n i k m a być i z której s t r o n y o r a z j a k m a być o d w o d n i o n y 
i g d z i e m a pójść w o d a , j e s t więc s z e r e g d e c y z j i . P o n a d t o c h o d n i k z w i n y wójtów t a k 
naprawdę n i e może t a m powstać, ponieważ k i l k a l a t t e m u j e d e n z mieszkańców w pełni 
l e g a l n i e , b o z a zgodą Wójta, wybudował n o w e o g r o d z e n i e , a l e n i e t a k j a k w s k a z u j e p l a n 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o , t y l k o t a k j a k w s k a z u j e g r a n i c a j e g o działki. O b e c n i e 
Wójtowie chcą zrobić c h o d n i k , który m u s i być d w u m e t r o w y , a m i e j s c a n a c h o d n i k j e s t 
o k . 0 , 5 m z każdej s t r o n y d r o g i n a o d c i n k u uł. A k a c j o w e j . 
Wójt - odpowiedział, że n a każdej i m p r e z i e łub uroczystości j e s t l i s t a gości, którą t r z e b a 
zamknąć m i m o , że chciałoby się zaprosić więcej osób. Powiedział też, że n i e z g o d z i się 
z t y m , że n i k t n i e poinformował P o l i c j i , ponieważ m a informację, że P o l i c j a została 
p o i n f o r m o w a n a i rozmawiał z p o l i c j a n t a m i , którzy s t a l i n a c h o d n i k u i s p i s y w a l i o s o b y , 
które nieprawidłowo zaparkowały. W związku z t y m nieprawdą j e s t , że n i e było P o l i c j i i n i k t 
n i e poinformował - Uczestnik sesji odpowiedział, że chodziło m u , że wójtowie n i e 
p o i n f o r m o w a l i , n a t o m i a s t Wójt odpowiedział, że usłyszał, że n i k t n i e poinformował, a l e n i e 
c h c e wchodzić w polemikę. Powiedział również, że n i e będzie komentował t e g o c o 
powiedział P a n W i c e w o j e w o d a n a s p o t k a n i u , b o miał d o t e g o p r a w o , a l e w n i o s e k , 
który został złożony był tożsamy z t y m z l a t p o p r z e d n i c h , k i e d y o t r z y m y w a n o środki z t e g o 
źródła. W p o p r z e d n i c h łatach d o k u m e n t y były d o b r e , a a k u r a t w t y m r o k u w n i o s e k był 
n i e d o b r y i d o m n i e m u j e , c z y ktoś u p r z e j m i e pomagał, a b y n i e otrzymać d o f i n a n s o w a n i a , 
a l e n i e m a n a t o dowodów. Powiedział również, że t e n d o k u m e n t składał się z dwóch części: 
uł. W o j s k a P o l s k i e g o , g d z i e n i e p s u t o a s f a l t u i z u l . Jaśminowej. Wójt n i e śmie t e g o 
rozstrzygać p u b l i c z n i e . W s p r a w i e c h o d n i k a n a u l . A k a c j o w e j powiedział, że n i e j e s t 
p r z y g o t o w a n y d o o d p o w i e d z i , ałe jeśłi będzie t a k a p o t r z e b a t o w i n n y c h okolicznościach 
p o s t a r a się odnieść d o t e j s p r a w y . 
Radny Maciej Gałązka - odnosząc się d o s p o t k a n i a w P o l s k i e j Spółce G a z o w e j 
podziękował Wójtowi z a s p o t k a n i e i z a z a p r o s z e n i e . N a p i e r w s z e j s e s j i Wójt mówił 
o współpracy z r a d n y m i i o n t e r a z n i e w i e , c z y współpraca w t y m m o m e n c i e j e s t . Powiedział 
również, że m a nadzieję, że o następnym s p o t k a n i u będą p o i n f o r m o w a n i w s z y s c y 
z a i n t e r e s o w a n i , ponieważ uważa, że r o z m o w y poszły n i e w t y m k i e r u n k u , c o p o w i n n y i były 
a r g u m e n t y , które chciał przedstawić. 

Punkt 7. 
Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za rok 2022 i debata nad Raportem 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że w d e b a c i e n a d R a p o r t e m udział mogą 
brać r a d n i o r a z mieszkańcy, którzy zgłosili w n i o s e k w t e j s p r a w i e p o d p i s a n y p r z e z 
2 0 mieszkańców - żaden w n i o s e k o d mieszkańców n i e wpłynął. 
Sekretarz Gminy - poinformowała o p r a c a c h n a d R a p o r t e m i u w a g a c h , które były zgłaszane 
p r z e z r a d n e g o Jarosława K r u p s k i e g o . Podziękowała w s z y s t k i m p r a c o w n i k o m , którzy 
p r a c o w a l i n a d R a p o r t e m . Następnie przedstawiła R a p o r t o s t a n i e G m i n y z a r o k 2 0 2 2 . 
Radny Jarosław Krupski - poinformował o działaniach, które podjął, a b y d a n e z r a p o r t u 
dotarły d o j a k największej l i c z b y mieszkańców j e g o okręgu. Powiedział też, że R a p o r t j e s t 
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c i e k a w s z y niż w l a t a c h p o p r z e d n i c h i m a b a r d z i e j atrakcyjną szatę graficzną. Następnie podał 
przykłady błędów p i s a r s k i c h , które znalazły się w d o k u m e n c i e , dotyczą o n e n p . ilości 
zabytków, ilości stowarzyszeń działających n a t e r e n i e g m i n y . B r a k j e s t i n f o r m a c j i skąd 
p o c h o d z i nadwyżka finansowa w budżecie g m i n y . Zgłosił też u w a g i d o s p o s o b u 
p r z e d s t a w i e n i a najważniejszych z r e a l i z o w a n y c h i n w e s t y c j i g m i n n y c h , które z g o d n i e 
z d a n y m i w R a p o r c i e wyszczególniono w aż 9 8 p o z y c j a c h . Zwrócił też uwagę n a wskaźniki, 
które mają opisywać zachodzące w g m i n i e z m i a n y z prośbą o n i e w y r z u c a n i e t y c h , z których 
w y n i k a , że g m i n a s o b i e z czymś n i e r a d z i , n p . dotyczący ilości ścieżek r o w e r o w y c h . Wyraził 
też u b o l e w a n i e b r a k i e m b u d o w a n i a ścieżek r o w e r o w y c h i n i e s t w o r z e n i e m k o n c e p c j i 
dotyczącej t e g o , g d z i e chcielibyśmy t a k i e ścieżki budować. W połączeniu z b r a k i e m 
t r a n s p o r t u pubłicznego u w i d a c z n i a t o b r a k zachęt z e s t r o n y g m i n y d o działań 
p r o e k o l o g i c z n y c h w o b s z a r z e k o m u n i k a c j i , z d r o w i a i r e k r e a c j i . Należy dostrzegać w y z w a n i a , 
a n i e p r o b l e m y i j e rozwiązywać. Zaapelował również d o r a d n y c h o p o n o w n e z a s t a n o w i e n i e 
się n a d ewentuałnym podjęciem działań w cełu u r u c h o m i e n i a t r a n s p o r t u pubłicznego 
n a t e r e n i e g m i n y , b o u t r u d n i a t o c o d z i e n n e f u n k c j o n o w a n i e mieszkańcom i i c h o g r a n i c z a . 
U t r u d n i a t o też również rozwój g m i n y . Zwrócił też uwagę n a działania w z a k r e s i e 
r e w i t a l i z a c j i i n i e z a w i e r a n i e umów n a w y n a j e m w s z y s t k i c h l o k a l i wchodzących w g m i n n y 
zasób m i e s z k a n i o w y . R a d n y K r u p s k i zwrócił uwagę n a założenia p r o g r a m u u s u w a n i a a z b e s t u 
i j e g o rzeczywistą realizację, z g o d n i e z którą zachowując o b e c n e t e m p o , p r o c e s t e n z a j m i e 
j e s z c z e 3 1 l a t . P o n a d t o w R a p o r c i e b r a k u j e m u p r z e d s t a w i e n i a problemów, z którymi m u s i 
mierzyć się g m i n a - podał następnie przykłady t y c h problemów. Podsumowując r a d n y 
docenił p r o g r e s , ałe w przyszłości o c z e k u j e z a c h o w a n i a właściwych p r o p o r c j i pomiędzy 
s u k c e s a m i a w y z w a n i a m i stojącymi p r z e d gminą. 
Pani Sekretarz - podziękowała z a u w a g i i zadekłarowała, że szczegółowo się n i m i z a j m i e . 
W r a p o r c i e znalazły się i n f o r m a c j e w y m a g a n e ustawą, a l e r o z u m i e o c z e k i w a n i a c o d o 
większej ilości i n f o r m a c j i , n a t o m i a s t p y t a n i e m j e s t , c z y t e i n f o r m a c j e p o w i n n y znaleźć się 
w r a p o r c i e , b o wykraczają n i e c o p o z a t e n d o k u m e n t . 
Przewodniczący Rady Gminy - podziękował z a o p r a c o w a n i e R a p o r t u i z a m e r y t o r y c z n e 
u w a g i p r z e d s t a w i o n e p r z e z r a d n e g o Jarosława K r u p s k i e g o . P o m i m o u w a g uważa, że R a p o r t 
s t a n o w i doskonałe k o m p e n d i u m w i e d z y o g m i n i e . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Punkt 8. 
Uchwala w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz - poinformowała, że uchwała t o p o d s u m o w a n i e p r a c y Wójta i Urzędu 
G m i n y , która została p r z e d s t a w i o n a w R a p o r c i e o s t a n i e G m i n y i p r o s i o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwala w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Mińsk M a z o w i e c k i została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL518.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki za 2022 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r. 
Pani Skarbnik - przedstawiła s p r a w o z d a n i e z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 2 r . D o c h o d y 
w y k o n a n o w k w o c i e 9 9 7 9 3 8 9 7 , 7 8 zł, c o s t a n o w i 9 4 , 9 4 % p l a n u . P l a n o w a n e d o c h o d y 
bieżące n a kwotę 9 9 2 5 1 2 6 9 , 4 5 zł w y k o n a n e zostały w k w o c i e 9 5 8 5 4 7 2 0 , 4 6 zł, c o s t a n o w i 
9 6 , 5 8 % płanu, a p l a n o w a n e d o c h o d y majątkowe w k w o c i e 5 8 6 0 3 8 8 , 7 7 zł w y k o n a n o 
w k w o c i e 3 9 3 9 1 7 7 , 3 2 zł, c o s t a n o w i 6 7 , 2 2 % p l a n u . W y d a t k i z r e a l i z o w a n o w k w o c i e 
9 2 6 0 8 7 0 4 , 2 7 zł, c o s t a n o w i 8 2 , 9 3 % p l a n u . N a realizację zadań majątkowych z a p l a n o w a n o 
kwotę 2ł 7 1 1 6 3 0 , 5 4 zł, a w y k o n a n o w k w o c i e 1 3 9 2 8 7 7 0 , 5 1 zł, c o s t a n o w i 6 4 , 1 5 % p l a n u . 
N a w y d a t k i bieżące z a p l a n o w a n o kwotę 8 9 9 6 1 5 7 7 , 2 3 zł, a z r e a l i z o w a n o w y d a t k i w k w o c i e 
7 8 6 7 9 9 3 3 , 7 6 zł, c o s t a n o w i 8 7 , 4 6 % płanu. W w y n i k u z r e a l i z o w a n y c h dochodów 
i wydatków budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 7 1 8 5 1 9 3 , 5 1 zł. Nadwyżka 
o p e r a c y j n a stanowiąca główny wskaźnik t z w . p o z i o m u bezpieczeństwa f i n a n s o w e g o G m i n y 
o z n a c z a dodatnią różnicę pomiędzy d o c h o d a m i bieżącymi a w y d a t k a m i bieżącymi w d a n y m 
r o k u . I m większa nadwyżka o p e r a c y j n a t y m m n i e j s z e r y z y k o u t r a t y płynności f i n a n s o w e j 
i j e s t o n a niezbędna d o r e a l i z a c j i i n w e s t y c j i , więc s t a n o w i s w e g o r o d z a j u potencjał 
i n w e s t y c y j n y g m i n y . J e s t też p o t r z e b n a d o spłacania długu g m i n y . Nadwyżka o p e r a c y j n a 
wyniosła 1 7 1 7 4 7 8 6 , 7 0 zł. N a k o n i e c 2 0 2 2 r . g m i n a posiadała zadłużenie długoterminowe 
w k w o c i e 1 0 8 9 4 7 8 0 zł. Należności w y m a g a l n e n a dzień 3 1 g r u d n i a 2 0 2 2 r . , które zostały 
n i e z r e a l i z o w a n e w w y m a g a l n y m t e r m i n i e n a r z e c z budżetu wynoszą 3 2 8 3 5 3 4 , 1 3 zł. 

b) przedstawienie uchwały Nr 3.e./98/2023 Składu Orzekającego Regionałnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania opinii 
0 przedłożonym przez Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2022 r. 
Radny Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę 
N r 3 . e . / 9 8 / 2 0 2 3 Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e z d n i a 
13 k w i e t n i a 2 0 2 3 r . w s p r a w i e w y d a n i a o p i n i i o przedłożonym p r z e z Wójta G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i o s p r a w o z d a n i u z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 2 r . Uchwała p o z y t y w n i e o p i n i u j e 
w y k o n a n i e budżetu G m i n y z a 2 0 2 2 r . 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
Radny Paweł Lipiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił s t a n o w i s k o 
K o m i s j i R e w i z y j n e j . K o m i s j a p o z y t y w n i e zaopiniowała w y k o n a n i e budżetu z a 2 0 2 2 r . 
1 podjęła uchwałę w s p r a w i e w n i o s k u o u d z i e l e n i e a b s o l u t o r i u m Wójtowi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i z a 2 0 2 2 r . 
Stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionałnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki, dotyczącym absołutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2022 r. 
Radny Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę 
Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e Zespół w S i e d l c a c h 
w s p r a w i e o p i n i i o w n i o s k u K o m i s j i R e w i z y j n e j R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
dotyczącym a b s o l u t o r i u m d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 2 r . Uchwała 
p o z y t y w n i e o p i n i u j e w n i o s e k K o m i s j i R e w i z y j n e j . 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminy Mińsk Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r. 

Skarbnik Gminy - poinformowała, j a k i e d o k u m e n t y wchodzą w skład s p r a w o z d a n i a 
f i n a n s o w e g o i przedstawiła s p r a w o z d a n i e f i n a n s o w e . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mińsk 
Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r. została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI.519.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punktu . 

Uchwała w sprawie absołutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2022 r. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie absołutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2022 r. 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LV1.520.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy - pogratulował Wójtowi a b s o l u t o r i u m i zwrócił uwagę 
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n a trudności w zarządzaniu gminą w o s t a t n i m c z a s i e w związku z ogólną sytuacją 
gospodarczą w k r a j u i sytuacją międzynarodową. 
Wójt - podziękował z a u d z i e l e n i e a b s o l u t o r i u m , z a współpracę o r a z zaangażowanie 
i z a pracę w s z y s t k i m p r a c o w n i k o m g m i n y . 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały i zgłosiła a u t o p o p r a w k i 
d o p r o j e k t u . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL521.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2023-2032 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e Wiełołetniej P r o g n o z i e 
F i n a n s o w e j d o z m i a n w budżecie. 

Przewodniczący Rady ~ zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2023-2032 została podjęta 
Uchwała Nr LV1.522.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 14. 
Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych 

Pani Sekretarz - poinformowała, że w związku z p i s m e m P r e z e s a Sądu Okręgowego 
w Siedłcach rozpoczęto procedurę w y b o r u ławników sądowych. W t y m c e l u należy powołać 
zespół d s . z a o p i n i o w a n i a kandydatów n a ławników. P o d c z a s p r a c w K o m i s j i zgłoszone 
zostały następujące o s o b y d o Zespołu: 
Jołanta D a m a s i e w i c z , M a r c i n C i s z k o w s k i i M a r e k K w i a t k o w s k i . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
do sądów powszechnych została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL523.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie uchyłenia uchwały Nr XLIX.455.2023 Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.223.2021 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 28 stycznia 2021 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości 
Dziękowizna i Ignaców pn. „Dziękowizna i Ignaców - tereny inwestycyjne" 

Pani Urszuła Miłewska Pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że p r z e d s t a w i p a k i e t 
uchwał dotyczących p l a n o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o w p o d z i a l e n a zbieżne z e sobą z a g a d n i e n i a . 
P r z e d s t a w i o n e uchwały mają n a c e l u u s p r a w n i e n i e , uporządkowanie i p r z y s p i e s z e n i e 
procesów p l a n i s t y c z n y c h . U c h y l e n i e uchwały w y n i k a z błędu, który znalazł się w u c h w a l e 
N r X L I X . 4 5 5 . 2 0 2 3 z d n i a 2 6 s t y c z n i a 2 0 2 3 r . i dotyczył uwzględnienia k i l k u działek 
w o p r a c o w a n i u , które są już ujęte w u c h w a l e dotyczącej Dziękowizny. P o podjęciu 
p r z e d s t a w i o n e j uchwały z o s t a n i e podjęta n o w a uchwała porządkująca z a k r e s d o c e l o w y 
p r z e z n a c z o n y d o o p r a c o w a n i a . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie uchyłenia uchwały Nr XLIX.455.2023 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.223.2021 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Dziękowizna i Ignaców 
pn. „Dziękowizna i Ignaców - tereny inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL524.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.223.2021 Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 

obejmującego części miejscowości Dziękowizna i Ignaców pn. „Dziękowizna i Ignaców -

tereny inwestycyjne" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.223.2021 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 
obejmującego części miejscowości Dziękowizna i Ignaców pn. „Dziękowizna i Ignaców -
tereny inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI.525.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.357.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Brzóze pn. „Brzóze inwestycyjne" 

Pani Urszula Miłewska Pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że t r z y k o l e j n e 
p r o j e k t y uchwał dotyczą z m i a n w podziałe t e r e n u , które wynikają z występowania obszarów 
c h r o n i o n y c h n p . gruntów k l a s I I I . Z m i a n a p r z e z n a c z e n i a t a k i c h terenów w y m a g a wystąpienia 
d o M i n i s t r a R o l n i c t w a i j e s t t o czasochłonna p r o c e d u r a . Z t e g o względu, a b y n i e 
wstrzymywać p r a c p r o p o n u j e się podział miejscowości n a d w a e t a p y . P a n i M i l e w s k a 
przedstawiła załączniki g r a f i c z n e d o projektów uchwał. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.357.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Brzóze pn. „Brzóze inwestycyjne" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI.526.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 18. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.358.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Grębiszew pn. „Grębiszew inwestycyjny" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.358.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Grębiszew pn. „Grębiszew inwestycyjny" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI.527.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.359.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Karolina i Stara Niedziałka pn. „Karolina inwestycyjna" 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwala w sprawie zmiany uchwały Nr XLL359.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Karolina i Stara Niedziałka pn. „Karolina inwestycyjna" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL528.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Targówka 

Pani Urszula Miłewska Pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że w Targówce 
obowiązuje z a k t u a l i z o w a n y p l a n z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o z 2 0 2 0 r . , a l e n i e d o t y c z y 
całego o b s z a r u t e j miejscowości. Następnie przedstawiła j a k i e g o o b s z a r u d o t y c z y p r o j e k t 
uchwały - główny ceł t o z a c h o w a n i e spójnych ciągów k o m u n i k a c y j n y c h i umożłiwienie 
z a p r o j e k t o w a n i a p o s z e r z e n i a u l . Leśnej. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Targówka została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI.529.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący R a d y zarządził przerwę w o b r a d a c h d o g o d z . ł5:45. 
P o p r z e r w i e o b r a d y zostały w z n o w i o n e . 

Punkt 21. 
Uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 
Gminy, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. P r o j e k t uchwały został 
przesłany Urzędowi O c h r o n y K o n k u r e n c j i i K o n s u m e n t a - u w a g n i e w n i e s i o n o . W 2 0 2 2 r . 
została podjęta uchwała w t y m z a k r e s i e , ałe została u c h y l o n a p r z e z R e g i o n a l n a Izbę 
Obrachunkową. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

s t r . 1 4 / 2 2 

http://LVI.529.2023


Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 
Gminy, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL530.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 22. 
Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

Pani Sekretarz - poinformowała o z m i a n i e w p r z e p i s a c h p r a w a , które powodują 
konieczność podjęcia z a p r e z e n t o w a n e g o p r o j e k t u uchwały. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI. 531.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 23. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

Nr XLVI.412.2022 w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2022-2027" 

Pani Sekretarz - poinformowała, że nadzór p r a w n y W o j e w o d y zgłosił u w a g i 
d o obowiązującej uchwały i w związku z t y m z a c h o d z i konieczność j e j z m i a n y - p . S e k r e t a r z 
poinformowała c z e g o dotyczą z m i a n y . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki Nr 
XLVI.412.2022 w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2022-2027" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL532.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 24. 
Uchwała w sprawie „Regulaminu w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkań 

wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy Mińsk Mazowiecki" 

Pani Sekretarz - poinformowała, że d o t e j uchwały również zostały zgłoszone u w a g i 
n a d z o r u p r a w n e g o W o j e w o d y i w związku z t y m j e j podjęcie j e s t u z a s a d n i o n e . Następnie 
p r z e d s t a w i o n o u w a g i . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 11 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
Nr XLVI.412.2022 w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2022-2027" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVI. 533.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 25. 
Uchwała w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na dofinansowanie 

kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 2023 rok 

Zastępca Wójta - przypomniał, że uchwała w t e j s p r a w i e była już p o d e j m o w a n a , 
a l e R e g i o n a l n a I z b a O b r a c h u n k o w a ją uchyliła. P o p r a w k i zostały w p r o w a d z o n e . 
N a p o d s t a w i e t e j uchwały G m i n a będzie udzielała d o t a c j i mieszkańcom, którzy zdemontują 
p i e c n a p a l i w o stałe niespełniający wymogów, a następnie zamontują źródło ciepła 
spełniające k r y t e r i a określone w p r o g r a m i e C z y s t e P o w i e t r z e . D o t a c j a będzie d o 5 t y s . zł 
d o 8 0 % wartości przedsięwzięcia. D o t a c j a n i e k o l i d u j e z d o t a c j a m i z p r o g r a m u C z y s t e 
P o w i e t r z e . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na dofinansowanie 
kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 2023 rok została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVL534.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 26. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponaglenia w zakresie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
poinformował o p r z e d m i o c i e p o n a g l e n i a i przedstawił opinię K o m i s j i w s p r a w i e p o n a g l e n i a . 
K o m i s j a zajęła s t a n o w i s k o rekomendujące u z n a n i e p o n a g l e n i a z a b e z z a s a d n e . 
Skarżący - powiedział, że j e d y n y m s y s t e m e m a d m i n i s t r a c y j n y m ujętym w K o d e k s i e 
Postępowania A d m i n i s t r a c y j n e g o , jeśli c h o d z i o dokumentację elektroniczną, j e s t e P U A P . 
Z g o d n i e z d o k u m e n t a m i j a k i e p o s i a d a s k a r g a z 3 g r u d n i a została doręczona Wójtowi G m i n y 
n a skrzynkę i t o , że G m i n a p o s i a d a s y s t e m wewnętrzny n i e j e s t p r o b l e m e m 
a d m i n i s t r a c y j n y m . Powiedział też, że G m i n a otrzymała skargę 3 g r u d n i a 2 0 2 2 r . i są n a t o 
d o k u m e n t y , a kłamstwem j e s t t o , że o t r z y m a n o ją 2 9 m a r c a 2 0 2 3 r . i uzupełniono w m a j u . 
T o , że s k a r g a zginęła w s y s t e m i e wewnętrznym niezałeżnym o d s y s t e m u urzędowego t o j e s t 
t o wyłącznie probłem Wójta G m i n y . W związku z t y m uważa, że t a k i e s t a n o w i s k o j a k i tytuł 
j e s t całkowicie b z d u r n y . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
P r o j e k t uchwały zakłada u z n a n i e ponagłenia z a b e z z a s a d n e . 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 10 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponagłenia w zakresie rozpatrzenia skargi 
na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta 
Uchwała Nr LVI.535.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 27. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 3 grudnia 2022 r., otrzymanej w dniu 29 marca 2023 r. 
i uzupełnionej o załącznik graficzny w dniu 23 maja 2023 r. 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
poinformował o p r z e d m i o c i e s k a r g i i przedstawił opinię K o m i s j i w s p r a w i e s k a r g i . 
K o m i s j a n i e zajęła j e d n o z n a c z n e g o s t a n o w i s k a w s p r a w i e s k a r g i : z a zasadnością s k a r g i był 
1 członek K o m i s j i , z a bezzasadnością s k a r g i był 1 członek K o m i s j i , 2 członków K o m i s j i 
wstrzymało się o d głosu. 
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Skarżący - powiedział, że tytuł t e j uchwały j e s t niedopuszczałny, ponieważ s k a r g a została 
doręczona Wójtowi 3 g r u d n i a i są n a t o d o k u m e n t y . Powiedział również, że o c z y w i s t e j e s t 
n i e p r z e s t r z e g a n i e p r z e z Wójta, j a k o zarządcy d r o g i , przepisów o r g a n i z a c j i r u c h u , 
c o potwierdził również Zastępca Wójta p o d c z a s K o m i s j i . W e w s k a z a n y m t e r m i n i e 
o r g a n i z a c j a r u c h u wymagała, żeby w d a n y m m i e j s c u znajdował się próg zwalniający, którego 
n i e było. Wójt miał p r a w o usunąć t e n próg, a l e musiałby w t e d y zrobić czasową l u b inną 
organizację r u c h u , c z e g o n i e wykonał j a k o zarządca d r o g i . 
Radny Paweł Lipiński - zwracając się d o Wójta przypomniał, że w i e l o k r o t n i e w t a k i c h 
s p r a w a c h r a d n i p r o s i l i p o K o m i s j a c h o o p i n i e p r a w n e , a l e t e s k a r g i n i e były o p i n i o w a n e 
w żadnym z a k r e s i e . Następnie zawnioskował o u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną z e względu 
n a n i e d o p a t r z e n i e się zagrożeń d l a s z e r o k o r o z u m i a n e g o i n t e r e s u p u b l i c z n e g o i u r e g u l o w a n i e 
w krótkim c z a s i e s p r a w p o r u s z o n y c h w s k a r d z e . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y ktoś z r a d n y c h chciałby zabrać głos - n i e zgłoszono 
chęci z a b r a n i a głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek w sprawie uznania skargi 
za bezzasadną 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za wnioskiem było 8 radnych, przeciw było 2 radnych, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 

Wniosek w sprawie uznania skargi za bezzasadną został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
P r o j e k t uchwały zakłada u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za wnioskiem było 8 radnych, przeciw było 3 radnych, od głosu wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
3 grudnia 2022 r., otrzymanej w dniu 29 marca 2023 r. i uzupełnionej o załącznik 
graficzny w dniu 23 maja 2023 r. została podjęta 
Uchwała Nr LVI.536.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 28. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 27 maja 2023 r. 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
poinformował o p r z e d m i o c i e s k a r g i i przedstawił opinię K o m i s j i w s p r a w i e s k a r g i . 
K o m i s j a zajęła s t a n o w i s k o rekomendujące u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 
Skarżący - odnosząc się d o o p i n i i K o m i s j i i protokołu pokontrołnego S t a r o s t y Mińskiego 
z 2 0 2 1 r . poinformował, że S t a r o s t a 8 m a j a 2 0 2 3 r . zwrócił się d o Wójta G m i n y o złożenie 
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p i s e m n y c h wyjaśnień dotyczących p o d s t a w y p r a w n e j u s y t u o w a n y c h znaków d r o g o w y c h F - 6 
w Cielechowiźnie. W o d p o w i e d z i Wójta p o d p i s a n e j p r z e z Wicewójta w s k a z a n o , że G m i n a 
Mińsk M a z o w i e c k i n i e j e s t w s t a n i e ustalić p o d s t a w y p r a w n e j u s y t u o w a n i a p r z e d m i o t o w y c h 
znaków o z n a c z o n y c h j a k o istniejące w o r g a n i z a c j i r u c h u z a t w i e r d z o n e j w d n i u 8 l i p c a 2 0 2 I r . 
W o d p o w i e d z i n a t o p i s m o S t a r o s t a 2 5 m a j a polecił usunięcie t e g o o z n a k o w a n i a l u b 
sporządzenie a k t u a l i z a c j i o r g a n i z a c j i r u c h u . Skarżący dodał, że świadczy t o o t y m , 
że p o m i m o , że o r g a n i z a c j a r u c h u została z a t w i e r d z o n a p r z e z Starostę, a z a o p i n i o w a n a 
p o z y t y w n i e p r z e z zarządcę d r o g i t o została w p r o w a d z o n a w sposób nieprawidłowy i z n a k i , 
które się t a m znajdują n i e odzwierciedłają p r a w d z i w e g o p r z e b i e g u d r o g i , mylą kierowców 
1 n i e pokazują właściwego d o j a z d u d o t r a s y 8 0 2 d l a pojazdów ciężarowych. Podsumowując 
Wójt wydał środki n a z n a k i d r o g o w e , n a których n i e m a właściwego p r z e b i e g u dróg. 
Z n a k i muszą być z m i e n i o n e , a w y d a t k o w a n e n a n i e środki są w y r z u c o n e w błoto. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y ktoś z r a d n y c h chciałby zabrać j e s z c z e głos -
n i e zgłoszono chęci z a b r a n i a głosu. 
Skarżący zasygnalizował, że m i e s z k a n i e c chciał zabrać głos - Przewodniczący Rady 
odpowiedział, że m i e s z k a n i e c n i e j e s t stroną w t e j s p r a w i e . 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
P r o j e k t uchwały zakłada u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 10 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
27 maja 2023 r. została podjęta 
Uchwała Nr LVL537.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 29. 
Wołne wnioski 

Wójt - poinformował, że 2 4 c z e r w c a 2 0 2 3 r . odbędzie się j u b i l e u s z 2 5 1 e c i a P a r a f i i św. J a n a 
C h r z c i c i e l a w Mińsku M a z o w i e c k i m . 2 5 c z e r w c a odbywają się g m i n n e z a w o d y pożamicze 
p r z y S z k o l e P o d s t a w o w e j w Stojadłach. 1 l i p c a odbędą się I g r z y s k a Samorządowe - Wójt 
zachęcił r a d n y c h , sołtysów i pracowników G m i n y d o wzięcia udziału w z a w o d a c h . 
Wicewójt - zwrócił się d o Skarżącego, którego s k a r g i były r o z p a t r y w a n e n a s e s j i , z apełem 
0 n i e d o p u s z c z a n i e d o b m t a l i z a c j i języka d o j a k i e j dopuścił się n a o s t a t n i e j K o m i s j i S k a r g i 
Wniosków używając w s t o s u n k u d o n i e g o sformułowania „ork", które w o b e c n y m języku j e s t 
w m e d i a c h używane d o określania b m t a l n y c h r o s y j s k i c h żołnierzy - p r z e k r a c z a t o p e w n e 
g r a n i c e i p r o s i o nieużywanie t a k i e g o języka. 
Skarżący - wyjaśniając s w o j e sformułowanie powiedział, że z e b r a n i n i e znają k o n t e k s t u 
z a c h o w a n i a Wicewójta a dotyczyło o n o s t o s u n k u Wicewójta d o osób niepełnosprawnych 
1 r z e k o m y c h cudów, które c h y b a p o t r a f i robić w s t o s u n k u d o t a k i c h osób. Skarżący 
powiedział, że n a p y t a n i e j a k o s o b a niepełnosprawna m a przejechać p o c h o d n i k u , który j e s t 
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z n i s z c z o n y l u b z a b l o k o w a n y Wicewójt b e z c z e l n i e odpowiedział w p r o s t , że m a wstać n a n o g i 
i przenieść s o b i e wózek. 
Mieszkaniec gminy - odnosząc się d o wcześniejszych rozmów i zwracając się 
d o Przewodniczącego R a d y powiedział, że d z i s i a j j e s t s a m i n i e przyniósł świni, żeby m u 
ją podkładać. Powiedział też, że n i e miałby skąd wziąć t y c h stworzeń, ałe c z a s a m i zachowują 
się o n e l e p i e j niż niektórzy rządzący. W s p r a w i e z n a k u w Cielechowiźnie powiedział, 
że chciał kiedyś żeby Wicewójt odczytał g o i Wicewójt stwierdził, że w s z y s t k o j e s t 
w porządku, n a t o m i a s t m i e s z k a n i e c pokazał, że n i e m a z a z n a c z o n e j j e d n e j d r o g i . Powiedział 
również, że d z i s i a j t i r wjechał n a t o skrzyżowanie i cofając j e zablokował - z n a k d o t e j p o r y 
n i e został z m i e n i o n y i p o p r a w i o n y . Może dojść t a m d o niebezpieczeństwa l u b n a w e t 
nieszczęścia. Powiedział również, że Przewodniczący R a d y oszukał g o p o d c z a s s p o t k a n i a 
w t e r e n i e , ponieważ miał przyjechać z Panią K i e r o w n i k , a l e stwierdził, że P a n i K i e r o w n i k 
n i e miała c z a s u i n i e p r z y j e d z i e . N a t o m i a s t p . K i e r o w n i k powiedziała, że Przewodniczący 
powiedział j e j , że s a m p o j e d z i e i żeby n i e traciła c z a s u n a d a r m o i d l a t e g o n i e pojechała, 
b o n i e było t a k i e g o życzenia. M i e s z k a n i e c powiedział, że Przewodniczący R a d y j e s t 
o s z u s t e m i n i e p o w i n i e n zajmować t a k i e g o p u b l i c z n e g o s t a n o w i s k a oszukując podatników, 
c z e g o doświadczył n a własnej skórze. Powiedział również, że w b r e w t e m u c o było mówione 
w s p r a w i e ilości metrów, o d których p o b i e r a n y j e s t p o d a t e k o d działki z p r z e z n a c z e n i e m 
g o s p o d a r c z y m n i e otrzymał w t y m z a k r e s i e i n f o r m a c j i . P o d o b n a s y t u a c j a była z p r z e p i s a n i e m 
l i c z n i k a e n e r g i i e l e k t r y c z n e j n a najemcę - m i e s z k a n i e c poprosił o informację d o k i e d y g m i n a 
odzyskała pieniądze płacąc z a W S S Społem, n i e t y l k o z a działkę w Głiniaku, ałe również 
z a i n n e działki. Jednocześnie W S S p o b i e r a pieniądze wynajmując t e r e n I n P o s t o w i . Poprosił 
również o u d o w o d n i e n i e n a f a k t a c h , że n i e m a r a c j i i powtórzył, że Przewodniczący j e s t 
kłamcą i o s z u s t e m . 

Radny Maciej Gałązka - powiedział, że każdy m i e s z k a n i e c Województwa M a z o w i e c k i e g o 
może umówić się n a s p o t k a n i e z Wojewodą l u b Wicewojewodą, jeśli m a jakąś sprawę. 
G m i n a składa w n i o s k i o d o f i n a n s o w a n i a i widząc, że wniosków przechodzących n i e j e s t z b y t 
dużo postanowił zapytać o t o u W o j e w o d y . W e w n i o s k u z a r z u c o n o k r y t e r i u m i będąc 
n a s p o t k a n i u d o s z u k i w a n o się z n a c z e n i a słów r e m o n t i o d b u d o w a - W o j e w o d a stwierdził, 
że t o n i e j e s t t o s a m o i d l a t e g o K o m i s j a weryfikująca w n i o s k i przyznała t a k niską notę. 
W e w n i o s k u z a w a r t e były uł. W o j s k a P o l s k i e g o i u l i c a w B u d a c h J a n o w s k i c h i być może 
t r z e b a było t o i n a c z e j ująć. Powiedział również, że z a w s z e w a r t o rozmawiać i z a l e c a b y c i e 
o t w a r t y m n a t a k i e r o z m o w y . W s p r a w i e k o m u n i k a c j i p u b l i c z n e j przypomniał, że już kiłka łat 
t e m u o t y m d y s k u t o w a n o , a l e n i c się n i e zadziało, a p y t a n i a mieszkańców powracają. 
Podał również przykład g m i n y S i e n n i c a , w której f u n k c j o n u j e k o m u n i k a c j a p u b l i c z n a i udało 
się pozyskać d o f i n a n s o w a n i e z Urzędu Wojewódzkiego w wysokości 1 4 9 t y s . zł, g d z i e wkład 
własny wyniósł 1 9 t y s . zł. Powtórzył, że w a r t o być o t w a r t y m , mieć s z e r o k i e h o r y z o n t y 
i patrzeć n a s p r a w y z i n n e j p e r s p e k t y w y . 
Wójt - poinformował o d o t a c j a c h , które udało się uzyskać i dodał, że w n i o s e k , o którym 
mówił r a d n y Gałązka robiły t e s a m e o s o b y i w o b e c t e g o p r o w o k a c y j n i e zapytał, 
c z y s p e c j a l n i e został źle p r z y g o t o w a n y - odpowiadając, że n i e z o s t a n i e d o t e g o p r z e k o n a n y . 
W s p r a w i e k o m u n i k a c j i p u b l i c z n e j powiedział, że r o z m o w y skutkowały t y m , 
że m i a s t o bezpłatnie wpuściło n a s z y c h mieszkańców d o l i n i i k o m u n i k a c y j n y c h n a t e r e n i e 
m i a s t a . R o z s z e r z o n o również o jedną linię rozkład. Wójt r o z m a w i a o d jakiegoś c z a s u 
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z przedsiębiorcami z e Stojadeł, którzy w y r a z i l i wstępną zgodę n a f i n a n s o w a n i e l i n i i z M i a s t a 
d o r o n d a w Stojadłach. T e p r a c e są zaangażowane, trwają r o z m o w y . Powiedział również, 
że czuć już kampanię wyborczą i n i e w s z y s c y muszą się z e sobą zgadzać, a l e p r o s i 
o n i e s k a k a n i e s o b i e d o gardeł. 
Skarżący - zapytał o p r o b l e m rowerzystów w H u c i e Mińskiej wyjeżdżających z e ścieżki, 
który zgłaszał d w a miesiące t e m u - wówczas Wójt zobowiązał się d o podjęcia p r a c l u b 
rozmów i chciałby zapytać c o się p r z e z t e n c z a s wydarzyło. Odnosząc się d o i n f o r m a c j i 
Wicewójta z K o m i s j i zapytał, k t o z r a d n y c h łub sołtysów otrzymał n o w y p r o j e k t o r g a n i z a c j i 
r u c h u n a Cielechowiznę, b o n i e spotkał się z t y m , że ktoś t o otrzymał. Zapytał też j a k i e 
są o b e c n i e z l e c o n e i w y k o n y w a n e p r o j e k t y o r g a n i z a c j i r u c h u , b o być może o n e też p o w i n n y 
być s k o n s u l t o w a n e z r a d n y m i . Zapytał też k i e d y d r o g a w K a r o l i n i e z o s t a n i e d o s t o s o w a n a 
d o o b e c n e j , z a t w i e r d z o n e j o r g a n i z a c j i r u c h u , b o S t a r o s t a przesłał dość długą listę u w a g . 
Zapytał również g d z i e j e s t w y k o r z y s t y w a n a k o s i a r k a 1,3 m , która została z a k u p i o n a 
w zeszłym r o k u , b o n a K o m i s j i n i e b a r d z o ktoś wiedział, że o n a i s t n i e j e . 
Pan Krzysztof Westwalewicz sołtys Podrudzia - powiedział, że j e s t kierowcą s a m o c h o d u 
ciężarowego i n a w e t z W a r s z a w y j e s t ciężko wyjechać ciężarówką, a mówi się 
t u o Cielechowiźnie. P o z a t y m są n a w i g a c j e i s y s t e m y , które wskazują drogę, a o s o b o m 
t o zgłaszającym w s z y s t k o p r z e s z k a d z a . 
Zastępca Wójta - w s p r a w i e rowerzystów w H u c i e Mińskiej powiedział, że r o z m a w i a 
z M a z o w i e c k i m Zarządem Dróg o połączeniu t e j ścieżki w jedną całość z e ścieżką, która j e s t 
b u d o w a n a . S p o t k a n i a się odbywają. P o z a t y m p r a c o w n i c y d o s t a l i p o l e c e n i e dotyczące 
p o s t a w i e n i a z n a k u informującego o zakończeniu ścieżki r o w e r o w e j , a l e n i e m a i n f o r m a c j i , 
c z y z n a k s t o i - jeśli n i e m a g o , t o zobowiązuje się, że w b a r d z o s z y b k i m t e r m i n i e z n a k 
z o s t a n i e p o s t a w i o n y . W s p r a w i e p r o j e k t u o r g a n i z a c j i r u c h u w Cielechowiźnie kontaktował 
się z r a d n y m i : z H u t y Mińskiej i z okręgu okalającego Hutę Mińską. R a d n y J a w o r s k i był 
osobiście, n a t o m i a s t r a d n y Gałązka przekazała i n f o r m a c j e z e b r a n e o d sołtysów i były o n e 
dość rozbieżne. W związku z t y m p o z o s t a w i o n o rozwiązania p r o p o n o w a n e p r z e z wykonawcę 
p r o j e k t u . Zamysłem j e s t o g r a n i c z e n i e tonażowe tyłko w k i e r u n k u uł. K l o n o w e j , g d z i e d r o g a 
ślepo kończy się n a d r o d z e n i e u t w a r d z o n e j . N a t o m i a s t i n f o r m a c j e o o g r a n i c z e n i u tonażowym 
n a u l . M a z o w i e c k i e j l u b w k i e r u n k u Chochołu zostaną usunięte. Będą n a t o m i a s t 
o z n a k o w a n i a p o z i o m i e informujące o d r o d z e podporządkowanej i z pierwszeństwem w ciągu 
u l . M a z o w i e c k i e j . P r o j e k t z d r o b n y m i u w a g a m i został s k i e r o w a n y d o z a t w i e r d z o n a 
d o S t a r o s t y . Są o p r a c o w a n e p r o j e k t y n a drogę łączącą Brzóze z Dłużką i były k o n s u l t a c j e 
z r a d n y m i i został s k i e r o w a n y d o S t a r o s t y . Oczekują p r o j e k t y n a d r o g i , które będą 
a s f a l t o w a n e - Wicewójt podał j a k i e są t o u l i c e . O c z e k u j e się również n a p r o j e k t y n a d r o g i 
wewnętrzne w Brzózem. W K a r o l i n i e większość zaleceń j e s t już z r e a l i z o w a n a , 
a l e j e s t j e s z c z e c z a s d o końca miesiąca n a w y k o n a n i e t e g o . K o s i a r k a j e s t używana, 
a l e n i e wskaże g d z i e dokładnie. 
Skarżący - podziękował z a w y k o n a n e p r a c e i poważne p o t r a k t o w a n i e zgłaszanych u w a g 
o r a z k o n s t r u k t y w n e działanie. D o t e j p o r y było i n n e s t a n o w i s k o , a l e c i e s z y się, że t o się 
zmieniło i m a nadzieję, że w przyszłości w s z e l k i e u w a g i będą w t e n sposób t r a k t o w a n e , 
a b y j e poprawiać, a n i e upierać się, p r z y t y m , że coś złego m a d a l e j być. 
Radny Maciej Gałązka - odnosząc się d o Wójta powiedział, że ideą samorządu j e s t 
m i e r z e n i e się n a a r g u m e n t y i zapytał, c z y Wójt udzieliłby d o f i n a n s o w a n i a n a ulicę 
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i p o c z t e r e c h l a t a c h z n o w u dofinansowałby tę samą ułicę wiedząc, że są samorządy, 
które n i g d y j e s z c z e n i e otrzymały d o f i n a n s o w a n i a . W s p r a w i e k o m u n i k a c j i powiedział, 
że c h o d z i m u o cały t e r e n g m i n y i n a p e w n o t e n t e m a t będzie się nasilał. 
Wicewójt - wyjaśnił, że w n i o s e k o b e j m u j e d w a o d c i n k i : o d c i n e k u l . Jaśminowej w B u d a c h 
J a n o w s k i c h i o d c i n e k u l . W o j s k a P o l s k i e g o , a l e n i e t e n który był d o f i n a n s o w a n y wcześniej, 
ałe w zupełnie i n n y m kilometrażu, który j e s z c z e n i e był r e m o n t o w a n y . Podał również 
położenie odcinków u l . W o j s k a P o l s k i e g o i u l . Jaśminowej. W j e g o o p i n i i o d c i n k i 
spełniały k r y t e r i a pozwalające n a u d z i e l e n i e d o f i n a n s o w a n i a . O d c i n k i dróg z a w a r t e 
w e w n i o s k u n i e były wcześniej d o f i n a n s o w a n e z żadnych f u n d u s z y rządowych. 
Sołtys Podrudzia - zaproponował Skarżącemu w y r z u c e n i e znaków i n a skrzyżowaniach 
n a d r o g a c h u t w a r d z o n y c h w y k o n a n i e skrzyżowań równorzędnych, a n a pozostałych 
ustąpienie pierwszeństwa. Poprosił też o n i e p o d n o s z e n i e ciągłe t y c h s p r a w , b o są c h y b a 
ważniejsze s p r a w y w g m i n i e . 
Przewodniczący Rady Gminy - odnosząc się d o w y p o w i e d z i mieszkańca powiedział, 
że przekaże t e r a z d o wiadomości p u b l i c z n e j s w o j e s t a n o w i s k o , o którym mówił n a K o m i s j i 
S k a r g , Wniosków i P e t y c j i . N i g d y w s w o i c h słowach i w r o z m o w i e z mieszkańcem n i e 
posunął się d o okłamania g o . O k a z a n i e m s z a c u n k u d o mieszkańca było p r z e p r o s z e n i e 
g o i p o i n f o r m o w a n i e o spóźnieniu S m i n u t o w y m n a wcześniej umówione z n i m s p o t k a n i e , 
n a którym o b j e c h a l i o k o l i c e H u t y Mińskiej. M i e s z k a n i e c o d k i l k u k o m i s j i w y s u w a w o b e c 
Przewodniczącego e p i t e t y , które d z i s i a j n a s e s j i powiedział. Przewodniczący j e s t t y m 
z d z i w i o n y i n i e r o z u m i e t e j l o g i k i o r a z c e l u , którym k i e r u j e się m i e s z k a n i e c wypowiadając 
t a k i e słowa. Skała bezczelności, która została użyta w w y p o w i e d z i mieszkańca j e s t o g r o m n a 
i n i e r o z u m i e t e g o . M i e s z k a n i e c o c z e k u j e s z a c u n k u o d l u d z i , a l e s a m n i e m a s z a c u n k u w o b e c 
i n n y c h i jeśli n i e z a c z n i e szanować i n n y c h l u d z i , t o Przewodniczący R a d y n i e będzie z n i m 
rozmawiał. 

Przewodniczący R a d y G m i n y zakończył o b r a d y L V I s e s j i R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , które odbyły się w d n i u 2 2 c z e r w c a 2 0 2 3 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł D r o b o t o w s k i 

Punkt 30. 
Zamknięcie obrad 
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